
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

INTERPELLATION 
 
Angående – Vårddygn psykiatrin Hudiksvall  

Interpellation ställd till Jennie Forsblom ordförande i hälso- och 
sjukvårdsnämnden. Gällande den förändring som görs på 
psykiatrin i Hudiksvall, där man säger sig ha haft låg beläggning, 
har jag ett antal frågor. Utifrån vad jag fått till mig sägs att det 
nuvarande förändring handlar både om att regionen inte klarar av 
att bemanna två avdelningar utifrån nuvarande personaltillgång. 
Det har samtidigt sagts att man har för låg beläggning på 
befintliga platser.  
 
Mina frågor till ordförande blir därför:  
 
Hur många patienter från Hudiksvalls upptagningsområde vårdas 
på närliggande psykiatriska kliniker till exempel Gävle och 
Sundsvall? 
 
Hur har det sett ut med antalet patienter som vårdas på annan 
plats än i Hudiksvall de senaste tre åren?  
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Gränsfors 4 mars 2024  
 
Carina Ohlson, Centerpartiet  


